
 

 

 

NOTULEN   
 
Vergadering van:  Algemene vergadering - de Jaarvergadering - 
Locatie:  De Weerelt van Sport, Utrecht 
Wijze: Zowel fysiek bijeen in Utrecht, als digitaal bij te wonen.  

Stemmen was enkel mogelijk via een digitale applicatie. 
Datum:  27 mei 2024 
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Aanwezig en/of digitaal ingelogd: 
Watersportverenigingen: AVOH (R. Kuik),GWV Elfhoeven (J. van den Brink), WV Flevo (H. 
Duitman), KWV Frisia (J.H. de Bruin), WSV Giesbeek (R. Godschalk), WSV Goeree (F. van der 
Dussen), R en ZV Gouda (I. Verkaaik-Hogervorst), WS Heeg (A. Wip), WV Hellevoetsluis (G. 
Gerritsen), WSV de Kil (A. Markus), WV de Koenen (M. Wolkers-Koppe, K. Himmelreich, , KWV 
‘Loosdrecht’ (J.A. Vooijs, M.J.A. Heijmeijer, M.M.P. Roché, P. de Groot, D. van der Werff, P.A. Wilkens-
Bruintjes), WSV Lunegat (T. Cloo), NVSZ Nestor (C.A. Schoneveld, M den Hertog), WSV 
Numansdorp (B.J. Bleeker), WV Oostvoorne (B. de Puij), Scouting NL (K. Romswinckel), WSV Sint-
Annaland ( P. Tielemans), WSV Het Witte Huis (G. Willems), Zaanlandsche ZV (J. Borsboom), WSV 
de Zuiderzee (R. Schoone) 
 
Toehoorders: J.B. Heukensfeldt Jansen, E. Stormink, A. Reinders (Erelid), D. Koekoek, R. 
Middelkoop, E. van Dinten, C. Joose (Financiële Commissie), G. Geelkerken, M. Pannevis 
(Zeilraad), M. Esser (RV Rivierengebied), P. Smelt (RV Zuid-Holland), A. Bender (RV Noord-Holland 
Zuid), J. Francoys (RT Randmeren), S. van der Sluijs (Windsurfer KO), A. van Gerven, D. de Berk, E. 
Fokker, E. Willems, C. van Leerdam, H. Willemse, L. Polet (Medewerker). 
Bestuur: E.J. Broer, W. van Catz, A. Wodrada, M. Poulie, C. Jonker, E. Bos, H. Bannier en kandidaat 
bestuurslid S. Jorissen  
 
Afwezig met bericht: WSV Biesbosch, WSV Poseidon, WV Uitdam, KZVW Westerslag, 
Zaanlandsche ZV (Vereniging) H. Snoekc, F. Onrust (Erelid) H. van Beek (Houder van een 
onderscheiding), R. van Bennekom (RT IJsselmeer en Markermeer) 
 
 

1 Opening en vaststellen agenda 
Voorzitter Ernst Jan Broer opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom op deze 
Algemene vergadering. Er wordt stilgestaan bij het overlijden van de heren Henk van Dorp (oud 
voorzitter NKB) en Paul Hamelynck (voormalig bestuurslid belangenbehartiging).  

De agenda voor deze vergadering wordt vastgesteld. 
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2 Notulen Algemene vergadering - de Jaarvergadering -  
van 15 mei 2023 

De notulen worden bij acclamatie goedgekeurd. 
De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit de notulen van de Algemene 
vergadering - de Najaarsvergadering - van 16 december 2023 goed te keuren. 
 
 

3 Mededelingen en ingekomen brieven 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
 

4 Update 
De voorzitter Ernst Jan Broer start de update door aan te halen dat we met één van de grootste 
afvaardigingen van Nederland naar de Olympische Spelen gaan deze zomer. Hij komt hier later 
op terug. 
 
In de vorige ALV is gemeld dat het bestuur als doelstelling heeft om de dalende ledenaantallen 
een halt toe te roepen. De huidige leden zoeken naast verenigingsondersteuning en 
belangenbehartiging naar een meerwaarde van het Watersportverbond. Met andere bonden 
die al eerder een andere weg zijn ingeslagen als inspiratiebron, heeft het bestuur een plan 
uitgewerkt om die meerwaarde de komende tijd voor het Watersportverbond te gaan realiseren.  
 
Een van de doelen is om in 2024 een website te lanceren met alle relevante informatie voor 
watersporters. Dit is mogelijk dankzij de hiervoor ontvangen subsidie. Ook wordt er dit jaar 
gekeken naar de behoefte van bestaande leden, zoals aanbiedingen, informatie en exclusieve 
toegang tot kennis. Vorig jaar is een werkgroep bezig geweest met de vraag omtrent directe 
ledenkoppeling. De komende periode zal met elkaar over deze vraag verder gesproken moeten 
worden, omdat het past bij de nieuwe manier van werken maar ook omdat dit ook door  
NOC*NSF en de accountant aangedragen wordt en een steeds groter discussiepunt wordt. De 
vraag is dan met name de wijze hoe dit ingericht kan worden.  
 
In het rapport van de werkgroep werd ook gesproken over individueel lidmaatschap, wat vooral 
bij wedstrijdorganiserende verenigingen op weerstand stuit. Dit zal met de nieuwe voorzitter van 
het platform wedstrijdsport één van de op te pakken punten zijn. 
 
Een ander aandachtspunt is deze Algemene vergadering. Het bestuur wil graag meer van de 
ALV gebruik maken, waar met elkaar wordt gesproken over de toekomst. Daarvoor zou het 
bestuur de ALV in een breder perspectief neer willen zetten door de ALV te combineren met 
andere activiteiten zoals onder andere met het Zeiler van het Jaar-gala. Dit brengt wel met zich 
mee dat december niet het ideale moment is en daarom wordt later deze vergadering 
voorgesteld om de najaars-ALV te verplaatsen naar januari. 
 
Na kort diverse agendapunten te hebben aangehaald, wordt dit agendapunt afgesloten met 
een filmpje over de aankomende Olympische Spelen. 
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5 Jaarverslag 2023 en jaarrekening 2023 
5A Jaarverantwoording 2023 
Penningmeester Wouter van Catz geeft aan dat er geen vragen over het jaarverslag zijn 
binnengekomen en ook ter vergadering zijn deze er niet. Derhalve gaat hij meteen door naar de 
jaarrekening. 

De penningmeester laat weten dat het jaar is afgesloten met een resultaat van € 51 k, dat de 
liquiditeit is gestegen naar € 174 k boven de gewenste ondergrens van € 400 k, er vier formele 
gesprekken zijn geweest met de Financiële Commissie en dat de risicomatrix is geüpdatet.  
 

5B Advies Financiële Commissie 
Detmer Koekoek, voorzitter Financiële Commissie, haalt aan wat de positie is van de Financiële 
Commissie als onafhankelijk orgaan, wat de scope is van hun werkzaamheden en waar ze op 
letten bij die werkzaamheden. 

Wat de cijfers betreft adviseert de Financiële Commissie de ALV om het jaarverslag en de 
jaarrekening 2023 goed te keuren en het bestuur decharge te verlenen. Voor 2024 zien de cijfers 
er ook nog goed uit, maar voor de periode ná 2024 wordt het lastiger. Het ledenverloop en de 
inflatie zijn hierbij de belangrijkste factoren en die zullen geadresseerd moeten worden. Hiervoor 
heeft de Financiële Commissie anderhalf jaar geleden gevraagd om te kijken naar de 
ledenkoppeling. Vanuit dit onderzoek zijn positieve punten naar voren gekomen, maar er is niet 
onderzocht onder welke voorwaarden de directe koppeling wel te maken is. 

5C Besluit Jaarverslag 2023 inclusief jaarrekening 2023 
Met 199 stemmen vóór, 0 tegen en 0 blanco is het volgende besluit aangenomen: 

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit het jaarverslag 2023 inclusief 
jaarrekening 2023 goed te keuren. 
 

5D  Besluit decharge 
Ook het besluit met betrekking tot decharge is met 187 stemmen vóór unaniem aangenomen. 

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit het bestuur decharge te verlenen 
voor de financiële verantwoording en het gevoerde bestuur over het jaar 2023. 
 

 6 Benoemingen 
6A  Bestuur; bestuurslid wedstrijdsport 
Voorzitter van de benoemingsadviescommissie, Jan Berent Heukensfeldt Jansen, meldt dat de 
commissie uitgebreid heeft gesproken met een drietal kandidaten voor de positie van 
bestuurslid wedstrijdsport zeilen, kite- en windsurfen. Alledrie zeer gemotiveerde en 
gepassioneerde mensen die graag een bijdrage aan de wedstrijdsport willen leveren. In goed 
overleg is besloten om één kandidaat voor te dragen aan het bestuur. Jan Berent Heukensfeldt 
Jansen ligt de criteria en benodigde kwaliteiten voor deze functie kort toe. De 
benoemingsadviescommissie heeft vastgesteld dat Sander Jorissen op basis hiervan het beste 
past in het genoemde profiel.  
Het bestuur is heel blij dat Sander Jorissen het team komt versterken. 
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Via de stemmodule zijn 172 stemmen voor, 0 tegen en 10 blanco uitgebracht. 
De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit de heer Sander Jorissen te 
benoemen als bestuurslid wedstrijdsport: zeilen, kite- en windsurfen van het 
Watersportverbond. 
 
Na zijn benoeming licht Sander Jorissen zijn kandidatuur kort toe en dankt iedereen voor het in 
hem gestelde vertrouwen. 
 
6B  Bestuur; penningmeester en vice voorzitter 
Het bestuur kan melden heel blij te zijn dat penningmeester Wouter van Cats zich beschikbaar 
heeft gesteld voor een tweede termijn. Voor de herbenoeming van Wouter van Catz zijn 188 
stemmen voor, 0 tegen en 0 blanco uitgebracht. 
De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit Wouter van Catz te herbenoemen 
als penningmeester en vice voorzitter van het Watersportverbond. 
 
6C  Bestuur; voorzitter 
Ook met het beschikbaar stellen voor een tweede termijn van voorzitter Ernst Jan Broer is het 
bestuur blij. Er zijn 191 stemmen voor, 0 tegen en 0 blanco. 
De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit Ernst Jan Broer te herbenoemen als 
voorzitter van het Watersportverbond.  
 
 

7 Plannen Algemene vergadering – de Najaarsvergadering 
Zoals eerder al aangehaald, wil het bestuur de ALV in de toekomst graag combineren met 
andere evenementen en zodoende ook  de functie van het verbinden en met elkaar in contact 
brengen, een grotere plek  kunnen geven. Dit houdt in dat het bestuur deze dag groter wil 
maken met bijvoorbeeld bijeenkomsten, workshops, lezingen etc. Dit brengt wel met zich mee 
dat de maand december voor zo’n dag niet ideaal is vanwege de beschikbaarheid van leden, 
locaties en andere gelieerde partijen. Ondanks dat het bepalen van de datum van de ALV een 
bestuursbesluit is, wil het bestuur van de Algemene vergadering toestemming om de december 
ALV 2024  te verplaatsen naar januari 2025. Bij acclamatie wordt het voorstel goedgekeurd. 
 
De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit de Algemene vergadering – de 
Najaarsvergadering - niet op 14 december 2024 maar in pilotvorm op 25 januari 2025 te 
organiseren. 
 
Bert de Puij, WV Oostvoorne vraagt zich af hoe het dan zit met de begroting die vastgesteld 
moet worden. Ernst Jan Broer meldt dat het bestuur de begroting nog steeds in november af wil 
hebben en kan dit via het financiële vragenuur met de leden bespreken. Mocht er over de 
begroting veel verschil van inzicht zijn, dan kan er altijd een extra ALV bijeengeroepen worden. 
De inhoudelijke behandeling wordt losgetrokken van de besluitvorming op de ALV. 
 
Govert Gerritsen van WV Hellevoetsluis vraagt zich af of de combinatie met het Gala niet afleidt 
van de inhoudelijke bespreking. Ernst Jan Broer beaamt dat, en juist daarom wil het bestuur de 
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inhoud op een ander moment met elkaar bespreken. De ALV zelf is ook een slecht moment om 
dat nog te doen. 
 
Frederik van der Dussen van WSV Goeree merkt op dat de geplande datum nu gelijktijdig is met 
Boot Düsseldorf en vraagt zich af of dat wellicht wat onhandig is? Ernst Jan Broer kan melden 
dat een en ander sowieso afhankelijk is van de beschikbaarheid van locaties.  
 
 

8 Rondvraag 
Simon van der Sluijs, Windsurfer Klasse Nederland laat weten dat zijn klasse een snelgroeiende 
klasse is en groeit dit jaar naar bijna 200 actieve leden. Zij organiseren bijna wekelijks 
wedstrijden of toertochten voor leden en nog-niet-leden. De klasse maakt zich zorgen over de 
aanwas bij de zgn. boardsporten en voelt zich verantwoordelijk om plankzeilen als breedtesport 
op de kaart te zetten en verenigingen hierbij te helpen. Daarvoor is vanuit de Windsurferklasse 
een Stichting opgericht: Windsurfer4All met als voorzitter oud olympisch kampioen Stephan van 
den Berg. Via een zogenaamd partnerprogramma - Windsurfer On the Move - helpen zij 
verenigingen met passende trainingsmaterialen en diensten om het plankzeilen in de 
vereniging een plek te geven: voor jeugd, jongeren, U35, en voor herintreders. De heer Van der 
Sluis wil graag weten of het initiatief Windsurfer On the Move bij het bestuur bekend is,  of het 
bestuur met onze Klasse de mening deelt dat ervoor gezorgd moet worden voor een groei van 
de breedtesport en in het bijzonder het aantal plankzeilers in Nederland en tot slot of het bestuur 
bereid is om deze klasse te ondersteunen bij initiatieven richting de verenigingen van het 
verbond? En zo ja, hoe? 
 
Voorzitter Ernst Jan Broer beaamt dat het bestuur bekend is met het initiatief. Het bestuur vindt 
de breedtesport erg belangrijk, omdat de breedtesport geldt als kweekvijver voor de topsport. 
Dit geldt in alle disciplines. Met behulp van gerichte communicatie en via commissies moeten 
we de juiste mensen aan weten te spreken. Het bestuur is hiermee bezig en zou daarin ook 
graag de boardsports willen verenigen op een manier die bij hen past met een toegevoegde 
waarde voor beide partijen. Er worden hiervoor gesprekken georganiseerd met de initiatief 
nemers van de verschillende organisatiesom de mogelijkheden voor samenwerking te 
onderzoeken. Het bestuur gaat in deze lijn graag het gesprek met de Windsurfer klasse aan. 
 
Erelid Jan Berent Heukensfeldt Jansen vraagt of de voorzitter nog iets kan vertellen over dit 
historische zeiljaar met DutchSail in het bijzonder. Ernst Jan Broer geeft aan dat Team DutchSail 
is een initiatief van KR&ZV De Maas en KNZ&RV Muiden die samen met de firma JAJO als 
hoofdsponsor het zeezeilen promoten en met name de America’s Cup. Het is helaas niet gelukt 
om zelf een boot in te schrijven voor de America’s Cup, maar wel voor de Youth en Women's 
America’s Cup die dit jaar in september en oktober in Barcelona plaatsvinden. Bijna de volledige 
bemanning bestaat uit zeilers uit de kernploeg, wat in een olympisch jaar een mooie maar ook 
spannende wisselwerking geeft. Het bestuur heeft regelmatig contact met DutchSail. 
 
 

10 Sluiting 
Ernst Jan Broer dankt eenieder voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 


